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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 1 september 2020 in het 
gemeentehuis.

Aanwezig:
de heer F.L.J. van der Meijden   voorzitter  
de heer A.P.H  van der Aa plv.lid
de heer D.J. Gloudemans plv.lid
mevrouw N.A.J.M. Verhoeven - Otten plv.lid
de heer F.P.A.C. van Zeeland plv. lid
de heer J.B.J.A.M.  Hendriks plv.lid
de heer J.N.F. van den Berg plv.griffier
mevrouw J.W.M. van de Ven secretaris

Afwezig:
de heer J.C.M. Verschuren lid
de heer H.M.M. van Bree lid
de heer J.H. Strijbosch lid
de heer M.H.A. Tijssen lid
de heer M. van der Heijden lid 
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en constateert dat alle leden worden vervangen.

2. Afsprakenlijst 14 juli 2020.
De voorzitter vraagt of de leden kunnen instemmen met het idee om voor de thematische 
raadsbijeenkomst op 24 september a.s. onze accountant uit te nodigen waarin hij een 
toelichting kan geven op zijn werk en hoe de raad hem het beste kan aansturen.
Met dit voorstel wordt ingestemd.

3. Vaststelling concept agenda’s commissievergaderingen 15, 16 en 17 september 
2020.

Commissie Sociaal Domein van 15 september 2020:
De voorzitter zegt dat voor de commissie Sociaal Domein nog een tweetal stukken worden 
toegevoegd te weten:
- Verordening Sociaal Medische Indicatie Kinderopvang gemeente Laarbeek 2020;
- Wijziging Gemeenschappelijke Regeling Peelgemeenten.
De agenda wordt dienovereenkomstig  vastgesteld.

Commissie Ruimtelijk Domein van 16 september 2020.
De voorzitter meldt ook hier een aanvullend agendapunt te weten:
-  Aanvullende kredietaanvraag Nieuwe Erven.
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Dit heeft te maken met een financieel gat dat ontstaan is door maatregelen vanwege  slechte 
weersomstandigheden.
Op verzoek van de raad komt er ook nog een notitie over De Heuvel in Lieshout ter 
voorbereiding op de presentatie in de commissie.
De heer Hendriks vraagt of agendapunt 6, ‘aanvullend structureel budget voor het onderhoud 
van sportparken’ op de agenda van de commissie AZ kan komen. De leden kunnen hiermee 
instemmen.
Besloten wordt de agenda dienovereenkomstig vast te stellen.

Commissie Algemene Zaken van 17 september 2020.
De agenda wordt met aanvulling van het agendapunt ‘budget onderhoud sportparken’ conform 
vastgesteld.

De heer van den Berg zegt dat er nog steeds geen plaatsvervangend voorzitter is voor de 
commissie Sociaal Domein. Hierover is al eerder een reminder gestuurd. Hij vraagt of hiervoor 
zo snel mogelijk een kandidaat voor kan komen.

4. Evaluatie raadsvergadering 27 augustus 2020.
Geconstateerd wordt dat het een volle agenda was met enkele zware onderwerpen. Al bij al 
duurde de vergadering te lang. De voorzitter merkt op dat er ook moties en amendementen 
werden ingebracht. Iedere raadslid moet ook wel aan bod kunnen komen. De samenloop van 
omstandigheden maakt het dat de vergadering erg lang duurde.
De heer Hendriks stelt voor geen agendapunten meer toe te voegen die niet in de commissie 
zijn besproken. De overige leden zijn van mening dat dit afhankelijk van het onderwerp en de 
noodzaak door het presidium per keer moet worden beoordeeld. Verder merkt hij op dat de lijst 
ingekomen stukken pas een dag van tevoren beschikbaar is gesteld. Dit maakte het lastig om 
alle stukken te lezen.
De voorzitter zegt dat de toevoeging van agendapunt Porcus Campus zorgvuldig in het 
presidium is afgewogen. Uiteindelijk was het presidium unaniem van mening dat dit op de 
agenda van de raad moest komen. De ingekomen stukken moeten inderdaad eerder worden 
toegezonden.

5. Toelichting programma raadsvisitatie en raadsexcursie.
Raadsvisitatie:
De voorzitter zegt dat het programma als bijlage is toegevoegd. De leden kunnen hiermee 
instemmen.

Raadsexcursie:
De voorzitter zegt dat het de bedoeling was om een klein programma op te stellen met als 
afsluiting een barbecue op de gemeentewerf. Vraag is of we die barbecue wel moeten willen. 
Het coronoproof organiseren vraagt nogal wat en bovendien geven we een verkeerd signaal af. 
Voorstel is dan ook om de excursie en barbecue niet door te laten gaan.
De leden stemmen hiermee in.
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6. Wat verder ter tafel komt.
P&C-cyclus:
De voorzitter zegt dat de voorbereiding naar de begrotingsbehandeling dit jaar anders gaat. De 
sessies die vorig jaar hebben plaatsgevonden willen we dit jaar anders doen. Bedoeling is om op 
1 oktober a.s. in de avond een bijeenkomst te beleggen voor raad en college. Daarbij zal het 
college de raad bijpraten over welke route het college wil gaan varen. Dit alles ter voorbereiding 
op het besluitvormingsproces van de raad. Het college komt hierover nog met een voorstel. 
Vraag is of de raad 1 oktober a.s. alvast wil noteren in de agenda.
De leden kunnen hiermee instemmen.

Mevrouw van de Ven zegt dat de huidige planning er in voorziet dat de indiening van de 
technische vragen uiterlijk 27 oktober is. Dit zit erg dicht op de raadsvergadering. Voorstel is 
dan ook deze datum naar voren te halen.

Afgesproken worden dat de uiterlijke datum voor het indienen van technische vragen wordt 
verschoven naar 18 oktober en de uiterlijke datum voor beantwoording van de vragen wordt 23 
oktober 2020.

De heer van Zeeland vraagt of een agrariër van de Hoge Suute in de commissie mag komen 
toelichten wat zijn plannen zijn.
De voorzitter zegt dat dit bij het college bekend is. De betreffende agrariër is niet content met 
de daarvoor in het leven geroepen regelingen en probeert het nu via de politiek. Hij vindt dit 
niet de juiste weg.
De overige leden onderschrijven de visie van de voorzitter.
De heer Gloudemans vraagt of bij de begrotingsbehandeling in de commissie AZ ook extra leden 
mogen aanschuiven. Dit gezien de importantie van het onderwerp.
De voorzitter begrijpt dit en stemt hiermee in.
 

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1 Deskundigheidsbevordering 
raadsleden.

Hiervoor zullen nadere 
voorstellen zodra de 
omstandigheden dat 
toelaten. Onderzocht 
wordt wat er intussen 
langs digitale weg al kan 
worden aangeboden.

Burg/Griffier

2. Werkwijze m.b.t. 
Gemeenschappelijke regelingen

Hieraan zal een 
themabijeenkomst 
worden gewijd, wanneer 
de omstandigheden dat 

Burg/Griffier
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toelaten.

3. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 
democratisch 
proces/participatie

Inplannen 2e helft 2020 Griffier

4. 5-11-19 Nieuwe vergaderstructuur, en 
daarmee samenhangende 
aanpassing reglement van orde 
en verordening commissies.

Het overleg wordt na het 
zomerreces weer 
opgestart.

Griffier

5. 9-6-20 Budget rekenkamercommissie Partijen bespreken  met 
hun achterban het in te 
nemen standpunt.

Fractievoorzitters 

6. 14-7-20 Deskundigheidsbevordering 
raadsleden op financieel gebied

Een bijeenkomst wordt 
ingepland waar 
accountant en 
organisatie een 
toelichting geven op de 
stukken uit de P&C 
cyclus.

7. 14-7-20 Raadsvisitatie Beek en Donk 8 
september 2020

Nagedacht wordt over 
onderwerpen die men wil 
bespreken.

Fractievoorzitters 


